

非洲地區宣教機構介紹與代禱

萬國逐家佈道團-多哥 Every Home for Christ (EHC) – Togo

簡要介紹: 07/12/2020

多哥位於西非，南臨幾內亞灣，以法語為官方語言，是世界上生育率最高的國家之一。多哥目前約有 4 成的人口信奉巫蠱教和當地傳統信仰，百分之十五的人口為穆斯林，天主教人口約佔百分之二十五，另基督徒人口約佔一成。生命河自 1999 年起成為萬國逐家佈道團 (EHC) 在多哥的宣教夥伴。EHC 徵召當地的同工，差派他們進入各個部落及村落，向被傳統信仰及巫術綑綁的人民傳福音及發福音單張。EHC 多哥事工當時的負責人 Edoh 牧師，於 2003 年開始在多哥推動 “Vision 2010” 計劃，用 7 年的時間將福音單張發給多哥的每一個家庭，同時在全國建立 7500 福音小組或教會，這個計劃在他們的同工及福音夥伴的配搭和努力下，於 2010 年年底圓滿達成。生命河靈糧堂因為對 EHC 多哥事工的支持與配搭，也促成了我們在非洲各國的植堂事工，如今結實累累。

Togo is located in West Africa, with the Gulf of Guinea to the south. It uses French as its official language and has one of the highest fertility rates in the world. At present, about 40% of the population in Togo believe in witchcraft and local traditional beliefs, 15% of the population is Muslim, the Catholic population accounts for about 25%, and the Christian population accounts for about 10%. ROLCC has been the mission partner of EHC in Togo since 1999. EHC recruited local co-workers and sent them into various tribes and villages to preach the gospel and distribute gospel leaflets to people bound by traditional beliefs and witchcraft. Pastor Edoh has been in charge of EHC Togo Ministries from 1994. Since 2003, he has been in charge of EHC Ministries in all French-speaking African countries. He started to promote the "Vision 2010" project in Togo in 2003. He plans to distribute the gospel leaflets to every family in Togo in 7 years, and at the same time establish 7,500 gospel groups or churches across the country. With the cooperation and hard work of the evangelists and partners, it was successfully achieved at the end of 2010. For ROLCC, due to the support and coordination of EHC Togo Ministries, it has also contributed to ROLCC's church planting ministries in African countries, which are now fruitful.

代禱事項：07/12/2020

1. 神在多哥各地不斷興起新的基督徒領袖，求神堅立這些年輕領袖服事主的心志，賜給他們屬天的異象及能力，使他們成為 EHC 新的中堅力量。

2. 求神祝福 EHC 在多哥各地區服事的宣教士，他們很多必須直接面對當地巫蠱及偶像崇拜的邪惡勢力，願主保守他們身心靈的強健，並為主得著寶貴的靈魂。
3. 多哥的人民渴望福音。請禱告求神差派更多的工人收割，也求神保護每一位宣教士向家家戶戶傳福音時的安全。

萬國逐家佈道團 – 喀麥隆 Every Home for Christ (EHC –Cameroon)

簡要介紹: 05/31/2020

喀麥隆位於中非，西南部濱臨大西洋幾內亞灣，此地曾經是法國和英國的殖民地，是種族最複雜的非洲國家，國內有超過 500 個種族群體 280 種語言，其中 44 個族群至今仍很難傳入福音，他們大多地處偏遠落後地區，又因使用不同的語言，使對這些族群的福音工作難上加難。主要的宗教是本土的泛靈主義、基督教和回教。自 2002 年起 EHC 喀麥隆事工主任 Aloma 徵召當地的宣教士挨家挨戶發福音單張，傳福音，放映有關基督的影片，建立基督徒的小組或教會，他們於 2003 年開始接觸叢林深處的 Pygmies 族群，2009 年夏天，他們更曾派遣多支宣教隊伍深入未曾聽聞過福音的部落，Tagne 弟兄在 2011 年十二月接任 Aloma 弟兄為 EHC 喀麥隆事工主任。他們在喀麥隆拜訪了成千上萬個家庭，其中有一半人回應。EHC 還在當地建立了一百多個基督教團契，挽救那些部落因疾病或無知而瀕臨滅亡者的靈魂，許多土著深受巫術影響，也易受回教的侵蝕，很需要為他們守望禱告，以保守福音的果子，願神透過萬國逐家佈道團喀麥隆的事工來見證神的慈愛，榮耀神的名。

Cameroon is located in Central Africa and borders the Gulf of Guinea in the Atlantic Ocean in the southwest. It was once a colony of France and the United Kingdom. It is the most ethnically complex African country. There are more than 500 ethnic groups with 280 languages, 44 of these ethnic groups still are difficult to spread the gospel. Most of them are located in remote and backward areas, and their use of different languages makes the gospel work for these ethnic groups even more difficult. The main religions are indigenous animism, Christianity and Islam. Since 2002, Aloma, the director of EHC Cameroon Ministry, has recruited local missionaries to distribute gospel leaflets from door to door, spread the gospel, show films about Christ, and establish Christian groups or churches. They started contacting the Pygmies in the deep jungle in 2003. In the summer of 2009, they sent a number of missions to tribes that had never heard the gospel before. Brother Tagne took over Brother Aloma as Director of EHC Cameroon Ministry in December 2011. They visited thousands of families in Cameroon and half of them responded. EHC has also established more than one hundred Christian fellowships in the local area to save the souls of those tribes who are on the verge of extinction due to disease or ignorance. Many indigenous peoples are deeply affected by witchcraft and are vulnerable to the erosion of Islam. It is necessary to watch and pray for them in order to preserve the fruits of the gospel, may God's work through the EHC – Cameroon show God's love and glorify God's name.

代禱事項: 05/31/2020

1. 請為萬國逐家佈道團喀麥隆事工的持續成長代禱，求神感動牧者和弟兄姐妹在傳福音的事工上願意更多擺上。
2. 願神保守帶領他們在南方宣教場進行的各種佈道活動中遇到的所有新信徒，同時賜予恩典和能力給有責任照顧這些新信徒的牧者。
3. 請為遠北地區的 DOUROUM 代禱，這些部落分處山區中，一次尋訪常須步行幾個小時，還須翻譯來陪伴，願神時時與他們同在，保護他們不受威脅和傷害，也供應他們所需，使福音在 DOUROUM 得以廣傳。
4. 請為居住在喀麥隆東部地區的 Bakapy 格米人中傳福音的同工們代禱，求神帶領他們，凡他們腳掌所踏之地都賜給他們。

威克理夫聖經翻譯會 -喀麥隆 Wycliffe Bible Translators - Daryl Young (Cameroon)

簡要介紹: 04/26/2020

Daryl Young 是威克理夫聖經翻譯會在喀麥隆的宣教士，在年幼時就信主，中學時代開始對飛行產生興趣，後成為商用航空公司的飛行機師。在 1994 年的一個特會中，神呼召他成為一名飛行宣教士。之後他就開始預備自己，除了增加自己的飛行時數，他也接受飛機維修的訓練，以及前往慕迪聖經學院，接受聖經方面的裝備。他和妻子 Sun 於 2000 年加入威克理夫聖經翻譯會成為西非喀麥隆團隊的飛行宣教士，負責用飛機運送宣教士和物資進、出喀麥隆境內的偏遠地區。他們先前往法國學習法文，隨後進入喀麥隆服事至今。經過 20 年在威克里夫的服事，Daryl 目前負責帶領飛行宣教團隊，包括 6 個飛行員與 2 架飛機和 1 架直升機，而他的妻子則在財務，公關部門服事，並在宣教士子女的學校內教授課程。在明瞭他們的服事後，本堂進而促成他們和萬國逐家佈道團(EHC)喀麥隆團隊的連結，使 EHC 得以因著 Daryl 的服事，向更多偏遠的村落傳福音，繼續擴展神的國度。

Daryl Young is a missionary for the Wycliffe Bible Translation Society in Cameroon. Daryl believed in the Lord at a young age. He became interested in flying when he was in middle school and later became a pilot in a commercial airline. In a special conference in 1994, God called him to become a flying missionary. After that, he began to prepare himself. In addition to increasing his own flying hours, he also received training in aircraft maintenance, and went to Moody Bible College to receive biblical equipment. He and his wife Sun joined the Wycliffe Bible Translation Society in 2000 as flying missionaries for the Cameroon team in West Africa. They are responsible for transporting missionaries and supplies to and from remote areas in Cameroon. They first went to France to learn French, and then entered Cameroon to serve until now. After 20 years of service in Wycliffe, Daryl is currently responsible for leading the flight mission team, including 6 pilots, 2 airplanes and 1 helicopter, while his wife serves in the finance and public relations department, and is also teaching courses in the school of the missionary's children. After understanding their service, ROLCC facilitated their connection with the EHC Cameroon team, enabling EHC to spread the gospel to more remote villages through Daryl's service and continue to expand the kingdom of God.

代禱事項: 02/27/2021

1. 請為 Daryl 宣教士一家代禱，求神祝福他們的服事和生活滿有神的恩典，並求神確保他們的健康與安全。特別祝福 3 個還在求學的孩子:艾比在申請和決定研究學習時有神的帶領，Caleb 在 Westmont College 有神賜的力量堅持不懈的努力，漢娜有神的同在重新融入喀麥隆的生活和學校。

2. 請為威克里夫飛行宣教團隊代禱，他們需要航空人員參加他們的計劃，以及需要老師來喀麥隆雨林國際學校（RFIS）教書。特別為 Daryl 飛行團隊的運作及飛行的平安代禱，求神賜給他們智慧，並供應他們的服事和生活的需要。
3. 請為威克理夫聖經翻譯會的事工祈禱，他們的目的不是為了出版聖經，而是為了將神的話語在全世界許多語言中傳播，以影響人們的心靈和生命，並見證基督的愛，憐憫，恩典，能力和真理。
4. 請為喀麥隆的和平與穩定祈禱，特別是在極北地區和西北和西南地區。並求神在此新冠肺炎疫情全球蔓延的時期，保守他們適應變化，加添他們力量與信心，並供應他們一切所需。